

Date: 30/06/2020

Reference: LD/B/FS/20/13

التاريخ: 2020/06/30 المرجع:LD/B/FS/20/13

Hassan Abdulrahman Alserkal

Executive Vice President

Chief Operation Officer

Head of Operation Division

Dubai Financial Market

Dubai, UAE

سعادة / حسن عبد الرحمن السركال المحترم نائب الرئيس التنفيذي الرئيس التنفيذي للعمليات رئيس قطاع العمليات سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of the Annual General Assembly Meeting of Drake and Scull International PJSC the ("Company") held on Tuesday 30th of June 2020 remotely/electronically.

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة دريك آند سكل انترناشيونال ش. م. ع. ("الشركة") المنعقد يوم الثلاثاء المو افق 30 يونيو 2020 عن بعد / الكترونباً.

With reference to the aforementioned subject matter, please note that the Annual General Assembly Meeting of Drake and Scull International PJSC was held on Tuesday 20th of June 2020 at 12:00pm remotely/electronically, to discuss and approve the agenda items which were disclosed before.

بالإشارة الى الموضوع المذكور عاليه، نود أن نحيط سيادتكم علما بأن شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش. م. ع. قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية السنوية يوم الثلاثاء الموافق 30 يونيو 2020 في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً عن بعد / الكترونياً، لمناقشة والموافقة على جدول الاعمال الذي تم الافصاح عنه سابقاً.

The agenda of the Annual General Assembly:

جدول اعمال الجمعية العمومية السنوبة:

<u>Listen to and approve the Board of Directors' Report on the</u>
 <u>Company's activity and its financial position for the fiscal</u>
 <u>year ended on 31/12/2019</u>

 سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في 2019/12/31 والتصديق عليه.

Resolution:

The Board of Directors report regarding the Company's activities and its financial status for the year ending on 31 December 2019 was approved by majority.

قرار

تمت الموافقة بالأغلبية على تقرير مجلس الادارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019.



2. <u>Listen to and approve the Auditor's Report for the fiscal</u> year ended on 31/12/2019

2. <u>سماع تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في</u> 2019/12/31 والتصديق عليه.

قرار

Resolution:

The auditor's report for the financial year ended 31 December 2019 was approved by majority.

تمت الموافقة بالأغلبية على تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019.

 Discuss and approve the Company's balance sheet and profit and loss account for the fiscal year ended on 31/12/2019

مناقشة ميز انية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 12/19/12/20 والتصديق عليها.

قرار

Resolution:

The balance sheet and the Company's profit and loss for the financial year ending on 31 December 2019 was approved by majority.

تمت الموافقة بالأغلبية على ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019.

4. <u>Discharge the members of the Board of Directors for the</u> fiscal year ended on 31/12/2019.

4. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في2019/12/31.

Resolution:

It was approved by majority to discharge the members of the Board of Directors from their liability for the financial year ending on 31 December 2019.

قرار:

تمت الموافقة بالأغلبية على إبراء ذمة أعضاء مجلس الادارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019.

5. <u>Discharge the auditors for the fiscal year ended on</u>
31/12/2019

إبراء ذمة مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتية في 2019/12/31.



Resolution:

It was approved by majority to absolve the auditors from their liability for the financial year ending on 31 December 2019.

6. Appoint the auditors and determine their fees.

Resolution:

It was resolved by majority to reappoint Ernst and Young as the auditors of the Company for the financial year 2020 and the remuneration of the auditors was approved.

 Notify the shareholders about the latest developments in the investigations that the management is conducting on the previous executive management.

Shareholders were notified on the latest developments in the investigations that the management is conducting on the previous executive management.

8. Notify shareholders of the latest developments related to the restructuring plan.

Shareholders were notified on the latest developments related to the restructuring plan.

9. Approval of the proposal of the company's Board of
Directors with the aim of working to stimulate and improve
the Company's liquidity and give it all the necessary
powers to negotiate and appoint financing and collection
consultants, investigators, law firms, debt collection
companies and others with experience and to negotiate

<u>قرار:</u>

تمت الموافقة **بالأغلبية** على إبراء ذمة مدققي الحسابات عن السنة المالية المنهية في 31 ديسمبر 2019.

تعيين مدقق الحسابات وتحديد أتعابهم.

قرار:

تمت الموافقة بالأغلبية على إعادة تعيين السادة مكتب ارنست اند يونغ كمدقق حسابات الشركة للسنة المالية 2020 و تم الموافقة على اتعابهم.

 اعلام السادة المساهمين باخر التطورات في التحقيقات التي تجريها الادارة على الادارة التنفيذية السابقة.

تم اعلام السادة المساهمين باخر التطورات في التحقيقات التي تجريها الادارة على الادارة التنفيذية السابقة.

 اعلام السادة المساهمين باخر التطورات المتعلقة باعادة هيكلة الشركة.

تم اعلام السادة المساهمين باخر التطورات المتعلقة باعادة هيكلة الشركة.

9. المو افقة على مقترح مجلس ادارة الشركة بهدف العمل على تحفيز وتحسين سيولة الشركة ومنحه جميع الصلاحيات اللازمة للتفاوض و تعيين مستشاري تمويل وتحصيل، استقصائيين ومتخصصي أعمال التنشيط ومكاتب محاماة وشركات تحصيل ديون وغيرهم من ذوي الخبرة والتفاوض والدخول في جميع أنواع الاتفاقيات ومن ضمنها اتفاقيات التسويات مع اي شخص سواء طبيعي او معنوي و ذلك لتحسين مكانة الشركة وشركاتها التابعة، تأمين السيولة وتحصيل



and enter into all kinds of settlement, with natural and/or legal individual, to improve the position of the Company and its subsidiaries, secure liquidity as well as collect the debts of the Company and its subsidiaries inside and outside the United Arab Emirates whether by obtaining cash or in-kind money by streamlining the efforts and organizing them effectively according to what the Board deems appropriate and in the percentage of collection that it deems appropriate from the funds and assets that are provided or collected according to the nature of the debt and the difficulty of collecting it and the necessary efforts and the Board also has the right to grant rewards to the company's employees who will contribute to collecting the debts of the company and its subsidiaries, as it deems appropriate.

ديون الشركة وشركاتها التابعة داخل وخارج دولة الإمارات العربية المتحدة سواء عن طريق الحصول على اموال نقدية و/او عينية عبر توحيد الجهود وتنظيمها بشكل فعال حسب ما يراه المجلس مناسبا وبالنسب المئوية من التحصيل التي يراها مناسبة من الأموال والأصول التي يتم توفيرها أو المحصلة بحسب طبيعة الدين وصعوبة تحصيله و الجهود الضرورية وللمجلس الحق بمنح مكافآت أيضا لموظفي الشركة الذين سوف يساهموا في تحصيل ديون الشركة و شركاتها التابعة من اية اطراف مدينة للشركة و حسب ما يراه مناسبا.

Resolution

It was approved by majority as indicated above.

Sincerely Yours,

Fadi Saba

Secretary

Drake & Scull International PJSC

deg-

دریک آند سکل انترناشیونال ش.م.ع

Drake & Scull International PJSC P.O Box: 65794, DUBAI, U.A.E. دربك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع

مقررالاجتماع

تمت الموافقة بالأغلبية على ما تم ذكره أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

قرار